

東華三院創院至今已150年，多年來本院一直配合社會的需要而不斷增善及拓展各項服務，現時已發展成為本港最具規模的慈善機構之一，致力為市民大眾提供優質的醫療衛生、教育及社會服務。

「歡樂滿東華」乃全港最長壽的電視籌款晚會，亦是本院每年最大型的籌款節目。多年來的經典演出項目、歌影視紅星及粵劇名伶落力獻唱、以及慈善遊戲環節等，均為全港市民帶來一個又一個歡愉的晚上，締造香港人的歡樂回憶。

本年度「歡樂滿東華」將於2020年12月5日（星期六）晚上8時30分於無綫電視翡翠台現場直播。本年以「東華三院150周年『行善·行更遠』」為主題，為本院的醫療衛生、教育及社會服務籌募善款。感激善長150年來與東華三院同行，期盼各界鼎力支持，讓我們繼續將善業傳遍香港每一個角落！

TWGHs has been serving the Hong Kong community for 150 years and become one of the leading charitable organizations. We have persistently improved and expanded our medical and health, education and community services to meet the needs of the society with provision of high quality services to the public.

Tung Wah Charity Gala is the longest running local fund-raising TV programme in Hong Kong and also the annual flagship fund-raising programme of TWGHs, which brought joyful evenings for the community year after year. Programmes including a variety of talent performance, singing performance by popular artistes, singers and Cantonese opera masters, and entertaining charity games have all created plenty of happy memories to the Hong Kong citizens.

Tung Wah Charity Gala this year will be broadcast live at 8:30 pm on Saturday, 5 December 2020 on TVB Jade Channel to raise funds for the development of our medical and health, education and community services.

The continuous support over the years from all walks of life has helped TWGHs to go hand in hand with the community. We earnestly look for your support again to bring love and care to the needy all over our community.

文穎怡

(文穎怡)

東華三院主席暨籌委會主席

(Ginny MAN)

Chairman, Board of Directors cum
Organizing Committee Chairman



籌委會委員 Organizing Committee Members

第一副主席 譚鎮國先生
1st Vice-Chairman Mr. TAM Chun Kwok, Kazaf

第二副主席 馬清揚先生
2nd Vice-Chairman Mr. MA Ching Yeung, Philip

第三副主席 韋浩文先生
3rd Vice-Chairman Mr. WAI Ho Man, Herman